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Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Dagsorden til møde i Skibby 

D. 23. august kl. 17.-19.30 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand  

Brian Nielsen - afbud 

Jimmy Petersen  

Kenneth Steen Jensen  

Katharina Manniche  

Henrik Jensen – afbud  

Randi Petersen  

Tomas Jægerup - Afbud 

Jesper Højlund – suppleant  

Tina Kristensen -afbud  

Steffen Hansen – suppleant  

  

Inviterede:  

 

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

Sag nr. 1 Nyt fra formand, skoleleder, afdelinger, personale og elevråd 

 

Formand: 

Skolebestyrelsesformændene mødes d. 4. september inden budgetmødet. Der 

skal bygges nyt nede ved Skibby hallen, og Anne prøver at få det åbnet op for 

skolen. Anne vil også forsøge at tænke det sammen med byens hus.  

 

Skoleleder: 

Vi er stadig i gang med at starte skoleåret op. Der mangler nye medarbejdere 

flere steder, så vi er i gang med flere ansættelser. Flere er på plads men nogle 

kan først starte 1. oktober. 

Der er startet en ny gruppe i Skuldelev for 8.-10. kl. elever med 
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skoleværing/angst.  Der er pt. 5 elever, som alle kommer i skole, i nogle timer.  

Der har været en runde workshops i dag, med f.eks. børneyoga, cool kids og 

podcast. Den gode historie må gerne komme ud.  

 

 

Udskolingen: 

Der er udeordning for alle klasser i udskolingen. 7. årgang må lige nu ikke 

forlade skolen i frikvartererne. De har ikke deres telefoner i frikvartererne for 

bedre at kunne indgå i sociale netværk. Eleverne skal have hjælp til at skabe 

disse netværk.   

De har haft projekt ½ gris.  

 

 

Sag nr. 2  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på regnskab 2022, samt 

status på budget 2023 

 

Der er et overskud fra 2022 på ca. 124.000 kr. hvoraf de fleste er sat ind i 

budgettet for 2023 fordi vi har særligt mange udgifter til lejrskoler i 2023.  

 

Der er pt. overskud på normeringen i 2023 fordi vi har flere ubesatte stillinger 

(som vi arbejder på at få besat) 

 

 

Sag nr. 3 – Dialogmøde med udvalget d. 6. september 2023 kl. 17.-19. – 

hvem deltager. Dialogmødet handler om budget 2024. 

 

Klaus skriver ud til skolebestyrelsen for at rykke for tilmeldinger. 

  

 

Sag nr. 4 Forældremøder 23/24. Skolebestyrelsen aftaler, hvem som 

deltager på de forskellige forældremøder efter ferien og drøfter 

forskellige opmærksomhedspunkter i forbindelse med deres deltagelse. 

 

Forældremøder skoleåret 23/24 

 

16. august 2023 – 6. årgang Skibby 

22. august 2023 – 5. årgang Skibby og 6. årgang Dalby og 2. årgang Skuldelev 

23. august 2023 – Skibby indskoling og 3. årgang Skuldelev - Anne 

29. august 2023 – 2. årgang Dalby – Vi spørger Tomas 

30. august 2023 – 8.-og 9. årgang Randi deltager og 3. årgang Dalby – Vi 

spørger Tomas  

1. september 2023 – 5. årgang Skuldelev Spørger Brian 

5. september 2023 – 0. årgang Dalby Anne og 1. årgang Skuldelev Spørger 

Brian  

6. september 2023 – 1. årgang Dalby og 0. årgang Skuldelev Dialogmøde så 

ingen skolebestyrelsesmedlem 

14. september 2023 – 5. årgang Dalby Randi eller Tomas 

18. september 2023 – 6. årgang Skuldelev Spørger Brian 

21. september 2023 – 4. årgang Skuldelev Spørger Brian. 
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4. årgang Dalby aftaler selv med Randi og Tomas 

 

 

Sag nr. 5 Brobygning 23/24, samt klassesammenlægning 23/24 – skolen 

fremlægger en procesplan, som drøftes i bestyrelsen. 

 

Skolens ledelse kan først på næste skolebestyrelsesmøde præsentere en plan 

for klassesammenlægning. De nuværende tre 6. klasser er rimeligt 

velfungerende. Lige nu er man ved at høre eleverne, og lige nu peger 

stemningen på at de gerne vil blandes.  

 

Der er i år 3 brobygninger på 4. og 5. årgang.  

 

På 6. årgang vil man i år kun lave brobygning i Skibby. Der er aktiviteter for 

dem de fleste måneder.  De får nogle dage på vandet i starten af 7. kl.  

 

 

Sag nr. 6 Principper. Skolebestyrelsen drøfter, hvilke principper, som de 

ønsker at evaluere og revidere i skoleåret og hvilke nye principper de 

ønsker at udarbejde. 

 

Mobilpolitikken skal op på et kommende bestyrelsesmøde. 

 

Der mangler nogle principper på skolens hjemmeside, det skal tjekkes efter. 

Anne og Klaus går alle principper igennem.  

 

Skolens værdigrundlag skal sendes ud til alle forældre igen, men skal også 

revideres.  

 

 

Sag nr. 7 Rådgivningsforløb med STUK – bestyrelsen får en status på 

forløbet – herunder bestyrelsens deltagelse i forløbet. 

 

Der skal laves en undersøgelse af hvorfor vores elever scorer højere i 

standpunktskarakterer end i de skriftlige prøver. 

 

Det skal undersøges hvorfor vi ligger konsekvent lavt i matematik. Der bliver et 

interview blandt alle matematiklærerne.  

 

Skolebestyrelsen kan deltage i arbejdsgrupper.  

 

 

Sag nr. 8 Evt.  
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